
Sitno, 2022-01-27 

 
Protokół 

z  posiedzenia 

Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 27 stycznia 2022 r. 

 

 
Członkowie Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju obecni na posiedzeniu: 
 

1. Radosław Kwapisz –  przewodniczący Komisji 

2. Antoni Gazda –  wiceprzewodniczący Komisji 

3. Władysław Wydmański –  członek Komisji 

4. Tomasz Ożga – członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy,  Samorządu i Archiwum. 

 

W dniu 27 stycznia 2022 r. odbyło się spotkanie Komisji Budżetowej na spotkaniu poruszone 

były następujące tematy: 

 

1. projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie 
a) wniosek w sprawie podniesienia opłat za pobyt dziecka 

 Ustala się opłatę za pobyt dziecka o 10 godzin dziennie w Żłobku w wysokości  500 zł 

oraz za pobyt każdego kolejnego dziecka z tej samej rodziny w wysokości 440 zł mie-

sięcznie. 

 Ustala się opłatę za jeden dzień pobytu dziecka w Żłobku w wysokości 25 zł oraz  

w wysokości 22 zł dla każdego kolejnego dziecka z tej samej rodziny. 

 Ustala się maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie dziecka objętego opieką  

w Żłobku w formie dziennej stawki żywieniowej w wysokości 14 zł. 

b) wniosek o zwiększenie opłat za pobyt dziecka w żłobku dla mieszkańców spoza gminy Sit-

no. 

 

2. Projekt uchwały nr XXXVIII/279/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Te-

sli ul. Proletariacka 3/28 w Białymstoku. 

Komisja Budżetowa akceptuje uzasadnienie do przedmiotowej uchwały i uznała petycję za nie-

zasadną. 

 

3. Projekt uchwały nr XXXVIII/280/2022 w sprawie przejęcia przez gminę Sitno dróg w ciągu 

drogi ekspresowej S17.   

Zgoda na zawarcie porozumienia w sprawie przejęcia zadania zarządzania tymi drogami (łącz-

nie 5344 m) przez gminę Sitno. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta gminy Sitno. 

Wynagrodzenie zostanie ustalone podczas najbliższej sesji Rady Gminy. Diety radnych pozo-

stają bez zmian. Warto podkreślić, że obecne diety utrzymywane są na stałym poziomie od 1 

XII 2010 roku. Były niezmieniane przez okres 12 lat. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W rozstrzygniętym przetargu wygrała firma EkoMega z kwotą 753594 zł.  W roku 2021 była to 

kwota 710 000 zł. Pomimo, że została zmniejszona częstotliwość odbioru odpadów to koszty 

odbioru i tak wzrosły.  Komisja Budżetowa proponuje podwyżkę zgodnie z wyliczeniem, czyli 

max o 1,5 zł od osoby. 

 



6. Projekt uchwały budżetowej. 

Komisja Budżetowa akceptuje zaproponowane zmiany, gdyż zawarte w projekcie uchwały in-

westycje "Przebudowa ciągu 2 dróg gminnych ..." oraz "Energia odnawialna w Gminie Sitno - 

Fotowoltaika" były zaplanowane na rok 2022. 

 

7. W odniesieniu do pisma z Instytutu Pamięci Narodowej w Lublinie popieramy pomysł upa-

miętnienia miejsca śmierci plut. AK Tadeusza Łagody ps. "Barykada". W uzgodnieniu z Preze-

sem OSP Horyszów Polski proponujemy umieszczenie tablicy upamiętniającej to wydarzenie 

na budynku remizy OSP Horyszów Polski. 

 

 

 

 
Przewodniczący Komisji  

   Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju  

 

    Radosław Kwapisz 

 


